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Van: 
Verzonden: maandag 27 maart 2023 10:13 
Aan: 

CC: 
Onderwerp: RE: Terugkoppeling gesprek
  
Goedemorgen,  
  
Natuurlijk is het erg fijn als er voor recreanten een toilet beschikbaar wordt gesteld. Maar, dat is wel afhankelijk hoe 
dat gecommuniceerd wordt. Mensen die geen bezoek aan het restaurant brengen gaan waarschijnlijk ook niet naar 
binnen voor het toilet. Helaas, zijn wij nog steeds geen land waar je -zonder consumptie- naar het toilet kunt gaan.  
De vraag is dan ook op welke wijze ze dat kenbaar maken.  
  
Groeten,
  

Van:  
Verzonden: zondag 26 maart 2023 14:57 
Aan: 

CC: 
Onderwerp: Terugkoppeling gesprek 
Urgentie: Hoog 
  
Allen, 
  
Ik heb afgelopen vrijdag een gesprek gehad met  over onderstaande. Ik heb 
begrepen dat zij as vrijdag de definitieve aanvraag gaan doen. Toch spelen er wat vragen, 
voortkomend uit de reacties uit de omgeving. Ik heb afgesproken dat ik haar daar in de loop van 
deze week nog even over terugbel. In deze mail heb ik de vragen gebundeld. Graag ook jouw 
reactie als je er wat over kunt melden (voor zover er geen naam bijstaat). 
  

  
Vanuit de wijk Beekhuizen maken mensen zich zorgen om de aantrekkende werking van het 
restaurant bij de camping. Dat terwijl de functie ten opzichte van de huidige functie niet gaat 
veranderen. Zo komen er geen feesten en partijen en gaan ze ook niet op zoek naar groten groepen 
om binnen te halen. De vraag is in hoeverre we dit soort zaken als gemeente in een 
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(gebruiks)vergunning kunnen vastleggen en of we er ook voor kunnen zorgen dat een evt 
rechtsopvolger hieraan gehouden is. 
  
In het nieuwe pand van het restaurant komen wat meer toiletten dan strikt noodzakelijk. Dit omdat 
ze hier voor zichzelf ook een kans zien om parkeerders de mogelijkheid te bieden om van een toilet 
gebruik te maken (dus niet alleen voor de bezoekers van het restaurant). Er wordt geen bijdrage of 
wat dan ook van de gemeente gevraagd, maar ze gaan dit natuurlijk niet doen als wij het geen 
goed idee vinden. Zelf vind ik het een mooi gebaar, maar stel toch even de vraag hoe daar vanuit 
verkeer (neem toch niet aan dat de toiletten een verkeersaantrekkende werking zullen hebben?) en 
recreatie ( ) naar wordt gekeken. 
  
Tenslotte heeft  van  aangegeven niet te geloven in de 
verkeersberekeningen van de camping. Denk dat we hier niet zoveel mee kunnen nu; als ze niet 
kloppen rolt dat er in het toetsingstraject vanzelf uit. Als ze wel kloppen, dan spreekt dat voor zich.  
Het gaat er vooral om dat  zich zorgen maakt om de combinatie van alles rond 
deze locatie, met name ook de afsluitingen die wij als gemeente zelf gaan doorvoeren. 
heeft bij  aangekondigd hierover met  in gesprek te willen. Ik zal  daar 
maandag over informeren en zorgen dat er iig ambtelijke ondersteuning is bij een evt gesprek. 
  
Ik hoor graag van jullie! 
  
Met vriendelijke groet, 
  

Programmamanager Masterplan Veluwezoom 
  
Gemeente Rheden l Postbus 9110 l 6994 ZJ De Steeg 

l www.rheden.nl 
(werkdagen van maandag t/m donderdag) 
  

 
  
  
  
  
  
  
  


